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UK  Throughout their lives, the Tkachev brothers constantly turn to the images of the 
Russian countryside: “Our paintings are about our life. The characters are not fantasies: 
behind each work are real people, real events, stories told by our elders.”  Their 
canvases depict the perpetual cycle of rural life and its protagonists. One such work 
is "Good Morning", which depicts village girls riding on a two-wheeled cart on a chilly, 
sunshine-filled morning.

FR   Tout au long de leurs vies, les frères Tkatchev se tournent constamment vers les 
images de la campagne russe : “ Nos peintures racontent notre vie. Nos personnages 
ne sont pas des personnages imaginaires – derrière chaque œuvre se trouvent 
de vraies personnes, de vrais événements, des histoires racontées par nos aînés. ” 
Leurs toiles illustrent le cycle perpétuel de la vie rurale et de ses protagonistes.
Une de ces œuvres est “ Un bon matin ”, qui dépeint des filles du village se 
promenant en charrette à deux roues par une belle matinée fraîche et ensoleillée.
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Oil on canvas 
Huile sur toile


